
Zápisnica zo zasadnutia Výboru RZ pri Gymnáziu Jozefa Lettricha 
 

v Martine 
 
                   konaného dňa 13.9.2021 o 16.00 hod – zasadnutie sa uskutočnilo online 
 
 
počet prítomných členov:      11 
 
počet neprítomných členov:   5 
 
z toho ospravedlnení:              5 
 

 

Výbor RZ bol 11 prítomnými členmi uznášania schopný. 
 

 

hostia: PaedDr. Eva Kuková – riaditeľka školy 

               Marta Zifčáková – tajomníčka školy, zapisovateľka 
 

 

Program: 
 
1. Otvorenie a informácie predsedníčky  RZ 
 
 
2. Informácie riaditeľky školy 

 

3. Diskusia 

 

4. Záver 
 
 

 

Rokovanie: 
 
K bodu č.1: Otvorenie a informácie predsedu RZ 
 
Na úvod zasadnutia predsedníčka RZ privítala všetkých prítomných členov a aj nových 

členov z triedy I.A a I.B. Za I.A bol zvolený pán Mgr. Andrej Rodák a za I.B bol zvolený pán 

Mgr. Martin Adamov. Predsedníčka RZ oznámila, že poplatok RZ naďalej ostáva 30,- EUR 

a poprosila rodičov, aby ho zasielali na účet RZ do konca novembra. 

 

K bodu č.2: Informácie riaditeľky školy 

 

1) Poďakovanie za spoluprácu s RZ. 

2) Riaditeľka školy predstavila členom výboru RZ novú víziu školy. 

- informovala o pedagogickom rozvoji - kvalitné vzdelávanie 

- informovala o postupnom prechádzaní na personalizované učenie 

- informovala o vnútornom vzdelávaní pedagógov a potrebe vytvoriť školský podporný 

tím vrátane novej pozície školského psychológa 



- informovala o hodnotení INEKO, naša škola sa umiestnila na štvrtom mieste medzi 

gymnáziami na Slovensku 

- informovala o plánovanom zateplení budovy, nakoľko revízie nezodpovedajú normám 

- informovala o zakúpení nového nábytku do tried, momentálne máme zabezpečený 

nový nábytok v obidvoch prvých ročníkoch 

- poďakovala sa rodičom za zaslané finančné prostriedky z 2 % z dane 

- škola sa podľa školského semaforu nachádza v oranžovom pásme, v karanténe je 

zatiaľ jedna trieda a máme 1 pozitívneho žiaka 

- škola je pripravená na vyučovanie - dezinfekcia, ionizácia, dodržiavanie hygienických 

opatrení 

 

K bodu č. 3: Diskusia 

 

- p. Murgaš – sa informoval, ako bude prebiehať prezenčné vyučovanie, ak sa objaví v triede        

  nejaký pozitívny prípad na COVID 

 

- p. Jelínková - sa informovala, či bude v priestoroch školy prebiehať výučba anglického 

jazyka 

 

- p. Jelínková – sa informovala, ako si rodič môže uplatniť výnimku z karantény v prípade, ak 

je žiak zaočkovaný 

 

- p. Pšenka - poprosil o zasielanie prehľadu rozpočtu aspoň o týždeň včaššie  

 

K bodu č.4: Záver 

 
Predsedníčka RZ ukončila rokovanie a poďakovala prítomným za účasť. 
 
 
 
V Martine dňa 13.9.2021 

 

Zapísala: Marta Zifčáková, tajomník 

 


